



Product Information Sheet

Reference: _____

平板電腦/ Tablet

牌子/ Brand	Lenovo
型號/ Model	Legion Tab
原產地/ Place of manufacture	中國 China
網絡頻率或操作頻率或頻帶/ Network frequency or operating frequency or band	Wi-Fi® 7, 802.11be 2x2
主要功能/ Key features	<p>1. 強大的遊戲體驗 配備 Snapdragon® 8 Gen 3 行動平台和 12GB LPDDR5X 記憶體，該平板提供頂級的遊戲效能。8.8 吋的 PureSight 螢幕擁有 165Hz 刷新率、500 尼特亮度和 98% DCI-P3 色域，帶來沉浸式的遊戲體驗。</p> <p>2. 便攜性與效能兼具 重量僅 350 克，Legion Tab Gen 3 輕便易攜，但功能強大。6550 mAh 電池提供長時間的遊戲續航，並支援雙 USB Type-C 埠及旁路充電功能。</p> <p>3. 加強的遊戲功能 設備內建 Legion Space 軟體，提供玩家專屬的使用體驗，配備 Dolby Atmos® 雙喇叭和雙 X 軸振動器的進階觸覺反饋，帶來更具沉浸感和互動性的遊戲體驗。</p> <p>1. Powerful Gaming Experience Equipped with the Snapdragon® 8 Gen 3 Mobile Platform and 12GB LPDDR5X RAM, the tablet offers top-tier gaming performance. It supports immersive gaming with its 8.8" PureSight Display, featuring a 165Hz refresh rate, 500 nits brightness, and 98% DCI-P3 color accuracy.</p> <p>2. Portability Meets Performance At only 350g, the Legion Tab Gen 3 is lightweight and portable without compromising on features. Its robust 6550 mAh battery ensures long gaming sessions, enhanced by dual USB Type-C ports with bypass charging.</p> <p>3. Enhanced Gaming Features The device includes Legion Space software for a gamer-focused UX, Dolby Atmos® dual speakers, and advanced haptics with dual x-axis vibrators. This combination delivers an immersive and interactive gaming experience.</p>
作業系統/ Operating system	Android™ 14 or later
系統記憶體/ Internal memory	RAM: 12GB ROM:256GB
SIM card 種類/ SIM card	N/A
種類/ Type	N/A



Product Information Sheet

支援記憶卡的種類及容量/ Type and storage capacity of support memory card	最大容量/ Maximum capacity	N/A
螢幕/ Display		8.8" 2560 X 1200 LCD 螢幕 8.8" 2560 X 1200 display
數據傳輸/ 網絡連接制式/ Data transfer/ network connectivity protocol		Wi-Fi® 7, 802.11be 2x2 + BT5.4
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機)/ Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)		後置雙鏡頭: 1300萬像素 + 200萬像 Rear Camera: 13MP + 2MP 前置鏡頭: 800萬像素 Front Camera: 8 MP
配套/ Packaging List		1 x 平板 1 x 保護套 1 x 68W 充電器 1 x USB-C 2.0 線 1 x 用戶指南 1 x Tablet 1 x Lenovo Folio Case 1 x 68W Charging Adapter 1 x USB-C 2.0 charging cable 1 x User Guide & safety , warranty
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票 Per Sales Memo/Invoice
附加費/ Additional Delivery Charge		指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份/ Identity of repair service provider		Lenovo Service Center



Product Information Sheet

保修地址/ Repair service address		Lenovo 維修服務中心 地址 長沙灣大南西街 1018 號東方國際大廈 903 室。(荔枝角港鐵站 B1 出口) 星期一至星期五 上午 11 至下午 7 時 星期六 上午 10 時至下午 3 時 香港公眾假期除外 查詢電話 (852) 3516-8977 Address: Unit 903 Orient International Tower, 1018 Tai Nan West Street, Cheung Sha Wan. (Lai Chi Kok MTR Exit B1) 11 AM to 7 PM, Mon - Fri 10 AM to 3 PM, Sat Excluding Hong Kong public holidays Enquiry Tel: (852) 3516-8977
換貨政策/ Exchange policy		你可於銷售單日期起計 7 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	機身/ Handset	1 年 One Year
	配件/ Accessory	充電器: 6 個月 Charging Adaptor: 6 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer/ supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>